
Referat 

Dansk Geologisk Forenings generalforsamling 2021 

Mandag 6. december 2021 

0ster Voldgade 10, 1350 KBH K 

Dirigent: J!/!rgen leth 

Referent: Cecilie Thaarup 

Dagsorden iht. udsendte indkaldelse: 

1) Valg af dirigent og referent 

J!/!rgen leth valgt som dirigent. 

Cecilie Thaarup valgt som referent. 

Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt. 

Ingen kommentarer til dagsordenen. 

Referatet skal sendes ud om senest 1 maned, underskrevet af dirigent og referent. 

2) Bestyrelsens beretning for det forl!/!bne ar (2020) 

Medlemsstatistik: Viser et fald i medlemmer, der kan skyldes at studerende ikke fortsiEtter som 

medlemmer. Fokus er derfor pa at fa ryddet op i medlemsskaren og hverve nye medlemmer samtidig. 

Geologisk tidsskrift og Bulletin: Ole Bennike berettede om aktiviteterne i publikationerne. Kommentar: Ikke 

nok kender til vores bulletinen, hvorfor der skal g!/!res mere reklame for det. GEUS accepterer nu 

manuskripter, der ikke har noget med GEUS at g!/!re. Et klistermiErke pa hjemmesiden med vores impact 

factor kunne maske ViEre en made at udbrede brugen. Hvad skal der reklameres med? Vi har bl.a. ingen 

sidebegriEnsning. 

Arrangementer: Der har ikke ViEret afholdt sa mange aktiviteter; enkelte foredrag i 2020. Fremtiden tegner 

forhabentlig en smule anderledes. 

Beretningen er vedtaget. 

3) Forelaeggelse af det reviderede regnskab for det forl!/!bne ar til godkendelse 

Regnskab for 2020 fremlagt ved Caroline Frank Nielsen (kasserer, CFN) og Jakob Wall!/!e Hansen (formand, 

JWH). 

Kommentarer: 

Martin S!/!nderholm (MS): Nar der ikke betales, bliver folk meldt ud. Grundet corona er der folk som ikke 

betaler, fordi de ikke kan se hvad de far ucj af det. Vi skal ViEre heldige, at vi ikke har mistet flere . CFN/JWH : 

Der kigges pa et digitalt medlemssystem, hvor man ikke er bundet op pa adresse og ligeledes pa hvordan 



man sikrer sig, at studerende efter endt uddannelse, forts;etter som ordin;ere medlemmer. MS 

understreger, at man kun kan v;ere studentermedlem i fem ar, hvorefter man overgar automatisk til 

ordin;ert medlem. 

MS papegede ved sidste generalforsamling, at det ikke var n0dvendigt at bruge penge pa ekstern revision 

(13.000 kr.). Revisionsfirmaet leverede ogsa alt for sent. MS kender en person, der kan klare aile opgaver 

(inkl. bogholder-funktion) til 10.000 kr. i alt (i forhold til 28.000 kr.), men der er ikke taget kontakt til ham. 

JWH papeger, at det er planen, at vedkommende skal kontaktes, men der har v;eret fokus pa noget andet. 

MS papegede det samme sidste ar, sa der har v;eret rigeligt tid og corona er ingen undskyld. JWH 

understregede, at bestyrelsen ikke har brugt corona som undskyldning. Bestyrelsen har derimod taget 

beslutningen at k0re videre et ar mere med den tidligere 10sning. 

Regnskabet er godkendt. De fire personer, der deltog online i generalforsamlingen, godkender ogsa. 

4) Forel;eggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende ar (2021) 

Budget udf;erdiget af Louise Belmonte i en overgangsperiode fra en kasserer til den n;este. Bestyrelsen har 

valgt ikke at ;end re i budgettet. Budgettet er ikke tidssvarende, da mange aktiviteter ikke er afholdt i 2021. 

Budget er dog godkendt/vedtaget. 

5) Fasts;ettelse af kontingent 

Ingen ;end ring. 

6) Behandling af indkomne forslag 

.lEndring i vedt;egter paragraf 9 stk. 4: Skriftlig beretning for aret skal udgives pa hjemmeside og i 

tidsskriftet. 

Kommentar: Nyhedsbrevet skal ogsa v;ere tilg;engeligt pa hjemmesiden. 

Forslag enstemmigt vedtaget. 

7) Valg af formand 

Ikke relevant i 2021. 

8) Valg af 0vrige bestyrelsesmedlemmer 

Ordin;ere medlemmer: 

Tod Waight, Verner Brandbyge Ernstsen, Thomas Guldborg Petersen, Kurt Nielsen, Anders Damsgaard og 

Anna B0gh er aile valgt. 

Stud e nterrepr;esenta nt: 

Sascha Lehmann Mortensen 

Suppleant: 

Cecilie Thaarup 

9) Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Martin S0nderholm genvalgt som revisor. 



Joakim Korsh0j genvalgt som revisorsuppleant. 

10) Eventuelt 

Martin S0nderholm: 

Skuffet over bestyrelsen. Medlemmer har intet h0rt ud over generalforsamling. For at holde fast pa 

medlemmer skal man kommunikere . Bud pa at dette kan v<ere arsagen til mistede 

studentermedlemmer. 

Har ogsa meddelt bestyrelsen at den oprindelige generalforsamling i foniret ikke var indkald lovligt 

som der star i vedt<egterne. 

Samme kommentar som ved regnskab . 

Bestyrelsen har ikke levet op til forventningerne . Der skal nye boiler pa sup pen. Corona er ingen 

undskyldning. 

J0rgen Leth: 

Det har v<eret en m<erkelig overgang fra gammel bestyrelse til den nye. 

Jakob Wall0e Hansen : 

Kender ikke til fald for medlemmer i 2021. Faldet er for 2020. Rykkere er ikke sendt ud endnu for 

2021. 

I 2022 skal der ikke betales for ekstern revision. Men kassereren skal hj<elpes med bogholderi. 

Bestyrelsen erkender at der ikke har v<eret aktiviteter nok. Der er skruet op her i efteraret. Vi har 

skruet op for brugen af Facebook og Linkedln. Der er enighed om at det ikke har v<eret godt nok, 

men der er en retning. 

Sara Hoffritz: 

Der har ikke manglet forslag til aktiviteter. Bestyrelsen skylder medlemmerne en undskyldning. 

Martin S0nderholm: 

Fik ikkemail om Geologipris og det stod heller ikke pa hjemmesiden. DGF bliver overset pa SoMe 

men ikke pa mail. 

Jakob Wall0e Hansen: 

Geologiprisen blev offentliggjort og meldt ud via nyhedsbrev. Der blev orienteret pa GEUS 

hjemmeside. 

Lotte Melchior Larsen: 

Hjemmesiden er fyldt med for<eldede oplysninger. Den skal opdateres. 

Jakob Wall0e Hansen: 

Bestyrelsen har besluttet at ans<ette en webmaster som kan rydde op og g0re hjemmesiden mere 

opdateret. Sa det bliver ikke l<engere et bestyrelsesarbejde, men 10nnet arbejde. 

Martin S0nderholm: 



Papegede ved sidste generalforsamling, at han gerne ville hjaelpe med web, men har ikke h0rt 

noget. Nu er tilbuddet udl0bet. 

J0rgen Leth: 

Modtagere af Geologiprisen skal holde foredrag og lave et skriv (4-5 sider i tidsskrift). 

Jakob Wall0e Hansen: 

Arets prismodtagere holdt faktisk et oplaeg til arsm0det og forventer at lave et skriv (modtog kun 

prisen for 1 maned siden). 

Fremtiden byder pa flere online-arrangementer. 

• Et studenterarrangement i Aarhus og K0benhavn. 

• GeoMatch i K0benhavn. 

J0rgen Leth: 

5tenomedalje-kandidaten er fundet og J0rgen har medaljen. Det bliver et selvstaendigt 

arrangement. 

Anders Damagaard: 

Hjaelper gerne med hjemmesiden. Martin 50nderholm vii gerne hjaelpe Anders. 

Afslutningsvis blev Lotte Melchior Larsen udnaevnt til reresmedlem af DGF for sit langvarige arbejde og 

store bid rag til udviklingen af DGFs publikationer! Foreningen 0nsker Lotte et stort tillykke. 

Underskrifter: 

Cecilie Thaarup (referent) J0rgen Leth (dirigent) 


